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او گفته بخشی از محدودیت های اینترنتی قابل برطرف کردن است تا نیاز به فیلترشکن کمتر شود اما فیلترشکن ها سرعت

اینترنت را کاهش می دهند.

زارع پور، وزیر ارتباطات جمهوری اسلامی ایران؛ 

زارع پور، وزیر ارتباطات جمهوری اسلامی ایران در حاشیه جلسه هیئت دولت گفت:

در حال بررسی هستیم تا مشکلات در حوزه سرعت و کیفیت اینترنت شناسایی و رفع شود.

به گزارش اسپادانا خبر، او اظهار داشت:

بخشی از مشکلات در حوزههای زیرساختهاست که با توسعه شبکه فیبر نوری در سال آینده شاهد اتفاقات خوبی خواهیم بود.
در بخش ارتباطات همراه هم با افزایش ظرفیت شبکه شاهد افزایش سرعت و کیفیت اینترنت خواهیم بود.

او گفت:

بخشی از محدودیت ها قابل برطرف کردن است تا نیاز به فیلترشکن کمتر شود. فیلترشکن ها به جز مخاطرات امینتی سرعت
اینترنت را کاهش می دهدن. سرویس جدیدی نیز برای گمیرها فعال شد. امیدواریم شاهد افزایش سرعت دانلود بازیها و کاهش

پینها باشیم.

وزیر ارتباطات با بیان اینکه نظر تخصصی او مبنی بر رفع فیلتر گوگل پلی است اعلام کرد کارگروه تعیین
مصادیق مجرمانه بایستی دراینباره تصمیم بگیرد. 

[1] فیلترینگبرچسب ها: 
[2] اعتراض
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Page 1 of 1

https://www.espadanakhabar.ir/tags/%D9%81%DB%8C%D9%84%D8%AA%D8%B1%DB%8C%D9%86%DA%AF

